A VENDRE OU A LOUER
FOR SALE OR FOR LEASE

1454-62 rue Crescent

Montréal, QC
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IMMEUBLE PRESTIGIEUX DANS LE COEUR DU CENTRE-VILLE
PRESTIGIOUS BUILDING IN THE HEART OF DOWNTOWN

Points Saillants Property Highlights
Situé sur la fameuse rue Crescent * Located on famous, trendy Crescent Street

Terrasse de 50 pieds au niveau de la rue * Featuring 50 ft. sidewalk terrace

Idéal pour utilisateurs ou investisseurs e |deal for users or investors

Magnifigue atrium en verre au centre de Magnificent glass covered atrium in the center of the
limmeuble building

Entierement rénové, incluant espaces de Completely renovated, including top floor office
bureaux au dernier étage spaces

Superficie total du batiment Total building area approx.
18 000 pi.ca. brut 18,000 gross sq. ft.

Superficie du site 5 095 pi. ca. Site area 5,095 sq. ft.

Espace idéal pour un restaurant/lieu de Ideal restaurant and entertainment venue
divertissement
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EMPLACEMENT PRIV

Reconnue mondialement comme étant une ville cosmopolite, Montréal est vibrante
d’activités et tres accueillante. Au centre de cette action se trouve la fameuse rue Crescent,
le coeur du centre ville de Montréal pour les touristes ainsi que pour la faune locale. La

rue Crescent est le mélange parfait de style et de classe. La rue est garnie de magasins
spécialisés, restaurants, de galeries d’art et de boutiques de designer.

Known as one of the world's friendliest and liveliest cities, Montreal is recognized for its
cosmopolitan side and its openness. In the middle of it all, is famous Crescent Street, the heart
of downtown Montreal for tourists and locals alike. Famous for its specialty shops, art galleries,
restaurants and designer boutiques, Crescent is the ideal mix of style and class.
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subject to uncertainty and do not signify current or future property performance.
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